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Vragen van de leden Sap en Azough
(beiden GroenLinks) aan de minister
van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport en de staatssecretaris van
Justitie over zorg voor illegalen.
(Ingezonden 30 september 2009)

1
Bent u bekend met het artikel «Hulp
direct betalen»?1

2
Zijn u signalen bekend dat illegalen
geweigerd worden wanneer ze om
hulp vragen die zij niet kunnen
betalen?

3
Bent u van mening dat illegalen
medisch noodzakelijke hulp niet
ontzegd mag worden, ook wanneer
zij zelf daarvoor niet voldoende
financiële middelen hebben?

4
Bent u bereid maatregelen te nemen
om te voorkomen dat illegalen
onterecht geweigerd worden voor
medisch noodzakelijke zorg? Zo ja,
welke? Zo nee, waarom niet?

5
Is u bekend hoeveel gebruik wordt
gemaakt van het garantiefonds
sinds de wijziging van het
vergoedingensysteem?

6
Wat is uw reactie op de constatering
dat, sinds de tandartszorg voor
illegalen niet meer wordt vergoed,

het aantal onbehandelde
gebitsproblemen stijgt?

7
Deelt u de mening dat als
uitgangspunt moet gelden dat
iemands verblijfsstatus geen
onderscheid mag maken voor de
toegang tot medisch noodzakelijke
zorg? Zo nee, waarom niet?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Arib en Spekman (beiden PvdA),
ingezonden 29 september 2009
(vraagnummer 2009Z17466)

1 De Volkskrant, 24 september 2009.
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